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Referendumska inicijativa MOST-a zabrinula je premijera Andreja plenkovića. Za razliku od
prethodnog prikupljanja potpisa suverenista glede kune, kada HDZ gotovo da nije niti riječi
prozborio, inicijativa MOST-a, malo je reći zabrinjava, izvršnu i zakonodavnu vlast. Vlada i
Hrvatski sabor rade baš sve kako građani ne bi podržali MOST-ovu inicijativu. Usput kazano,
nije u pitanju ispravnost MOST-ove inicijative, u pitanju je pravo hrvatskih građana da odlučuju
o svojoj budućnosti. Voltaire je bio u pravu kada je kazao – gospodine ja ću dati svoj život kako
bi kazali što imate kazati, iako se ja s vama uopće ne slažem. Navedeno predstavlja polazište
mog komentara.      

  „Igra prijestolja“ jednako kao „igra domoljublja“ je nestvarna igra u Hrvatskoj koju gleda sve
manji broj hrvatskih građana koji su razočarani realnim životom i odustajanjem od nacionalnog
subjektiviteta do te mjere da im samo imaginacija može ispuniti očekivanja - psihološka terapija.
Upravo je danas Biskupska konferencija odlučno podržala izvršnu vlast na čelu s premijerom
Andrejom Plenkovićem i tako poslala vjernicima jasnu poruku kako referendum nije potreban.
Izjava predstavnika crkve je „zamumuljena“ do te mjere, što je bio cilj, kako bi se stekao utisak
po kojem je crkva u hrvata ostala na samo i jedino vjerskim pozicijama što, sa svoje strane,
znači kako se ne želi miješati u prisutnu političku prepirku. Međutim, odlazak na Markom trg u
vrijeme kad MOST organizira prikupljanje potpisa kako bi se očuvao demokratski sustav
predstavlja grubo miješanje Crkve u političke, uključivo, ideološke borbe između parlamentarnih
i zakonom utemeljenih stranaka. Tu nema mjesta Biskupskoj konferenciji. To je velika greška
Biskupske konferencije. Ona je tim veća ako se ima u vidu da MOST nastoji pitanje
demokratskih sloboda vratiti Hrvatskom saboru upravo onako kako je to Ustavom RH rečeno.
Sutra, ukoliko se ne skupi dovoljan broj potpisa, kada nezadovoljni građani izađu na ulice
protestirati jedan od krivaca će biti upravo Biskupska konferencija. To nije trebalo Biskupskoj
konferenciji. Upravo suprotno. Biskupska se je konferencija morala založiti za svaki demokratski
iskorak koji ne dovodi u pitanje one druge i drugačije. Time bi, na temelju Isusovog nauka,
poslala političarima jasnu poruku kako demokratski procesi nemaju alternative. Zabrinjavajuće
je da Biskupska konferencija podcjenjuje institut referenduma na isti način kao što to čini
vladajuća koalicija. Vjernici bi kazali – neka im Bog sudi. 
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